

Suites 2701-2708, 27/F, Shui On Centre, 6-8 Harbour Road, Wanchai, Hong Kong 香港游仔港灣道6-8歲階安中心27億2701-2708窓 Fe 電話: (852) 3575 1300 Fax 傅頁 (852) 3106 0456 Website 鄉世: www.bmisconline.com

30 November 2022

Dear Customer,

HKEX Enhances Cash Market Trading Fee Structure

According to the press release of the HKEX dated 1 Nov 2022 in relation to the enhancements to the existing cash market trading fee structure, the adjustment of the ad valorem fee on all trades from the current level of 0.005% to 0.00565% will commence on 1 January 2023.

For details, please refer to the circular published by The Stock Exchange of Hong Kong Limited:

https://www.hkex.com.hk/News/Market-Communications/2022/221101news?sc lang=en

Should you have any questions, please contact our Customer Service Hotline (852) 3575-1300, by fax (852) 3106-0456 or email to enquiry@bmisonline.com.

Yours faithfully,

BMI Securities Limited

This is a computer printout, no signature is required.



Suites 2701-2708, 27/F, Shui On Centre, 6-8 Harbour Road, Wanchai, Hong Kong 香港游仔港灣道6-8歲階安中心27億2701-2708窓 Fe 電話: (852) 3575 1300 Fax 傅頁 (852) 3106 0456 Website 鄉世: www.bmisconline.com

親愛的客戶:

香港交易所優化現貨市場交易費結構

根據香港交易所於 2022 年 11 月 1 日發出有關優化現行的現貨市場交易費結構的新聞公告,將所有交易的交易費由目前的 0.005%調整至 0.00565%。新的交易費結構將於 2023 年 1 月 1 日生效。

詳情請參閱香港聯合交易所有限公司刊發的通函:

https://www.hkex.com.hk/News/Market-Communications/2022/221101news?sc lang=zh-HK

如有任何查詢,請聯絡客戶服務熱線:(852) 3575-1300;傳真至 (852) 3106-0456 或電郵至 enquiry@bmisonline.com。

邦盟滙駿證券有限公司 謹啟

2022年11月30日

本信件乃由電腦列印,無須簽署。